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This declaration of comformity is drawn up under the manufacturer’s own authority and responsibility. 

 
PRODUCT DESCRIPTION 

Brand Name: ORJİN Modeli 1232 
Filtering half mask 

Classification: FFP2, FFP3, CHILD FFP2 
 

Particle Filtering hallf Face Mask in Category ill product according to ( FM 2016/425 Personal Protective  
Equipment Regulation 

 
The manufacturer declares on his sole responsibility that the product above is, under conditions of  

Normal use and conditions defined by the manufacturer safe and meets all the necessary legal  
Condutions and requirements. The product is a personal protective equipment that is intended for single 

Use and solely in accordance with the Manufacturer’s instructions.  
 

The Conformity is ensured with the following mechanism: 
 

Complies with EU 2016/425 Personal Protective Equipment Regulation establishing technical requirements for 
Category III products. 
Complies with Essential Health and Safety Requirements of Techinal harmonized Standard EN 149:2001 +A 1:2009  
All required tests referred in above standards arc conducted.  
Complies with other relevant harmonized legislation and community standards. 
For the assessment of conformity the EU Type Examination certificates (Serial No: 2841 36-20-01-R3) is issued 
after all technical evaluations for conformity to the regulation and harmonized standards contucted, by;  
The notified body MNA LABORATUVARLARI SAN. TİC. LTD. ŞTİ. Küçükbakkalköy Mah. Yenidoğan Cad. No:21 
Ataşehir/İstanbul, as Notified Body number 2841 
The products is under surveillance of same Notified Body, NB 2841 according to the Annex 
(Module C2 36-20-01-R03-01) of the PPE Regulation (EU) 2016/425, for quality assurance, 
 
MARKING, LABELLING 
 
Marking, labelling and user information are prepared in accordance with EU 2016/425 Personal Protective 
Equipment regulation and the harmonized product standards given above. 
 
MEASURES TO ENSURE CONFORMITY 
 
The Manufacturer declares that he has taken all necessary measures to ensure the conformity of products placed 
on the market with technical documention and technical  requirements for this type of products.  
 

BORA ÖNGÖÇMEN 
Chief Executive Officer 

15.12.2020 İzmir 



15.12.2020 Измир 

ДЕКЛАРАЦИЯ СООТВЕТСТВИЯ ЕС 
ПРОИЗВОДИТЕЛЬ 

 

ORJIN SAGLIK URUNLERI MEDIKAL TEKSTIL TURIZM INSAAT SANAYI VE TICARET LIMITED SIRKETI 
EGEMENLIK MAH. 6155. SOK. NO 3 A BORNOVA IZMIR TURKIYE 

 

Данная декларация соответствия составлена под руководством и ответственностью производителя. 
 

ОПИСАНИЕ ПРОДУКТА 
Фирменное наименование: 

ORJİN Modeli 1232 
Фильтрующая полумаска 

Классификация: FFP2, FFP3, ДЕТСКАЯ FFP2 
 

Фильтрующая частицы маска для лица категории ill в соответствии с ( FM 2016/425 Положение о 
средствах индивидуальной защиты 

 

Производитель заявляет под свою исключительную ответственность, что вышеуказанный 
продукт при нормальных условиях использования и условиях, определенных производителем, 

является безопасным и соответствует всем необходимым правовым нормам и требованиям. 
Продукт является средством индивидуальной защиты, предназначенным для однократного 

использования и исключительно в соответствии с инструкциями производителя. 
 

Соответствие обеспечивается с помощью следующего механизма: 
 

Соответствует Постановлению ЕС 2016/425 о средствах индивидуальной защиты, устанавливающему 
технические требования к изделиям категории III. 
Соответствует основным требованиям к здоровью и безопасности по техническому гармонизированному 
стандарту EN 149:2001 +A 1:2009 Проведены все необходимые испытания, указанные в вышеуказанных 
стандартах. 
Соответствует другим соответствующим гармонизированным законодательным актам и стандартам сообщества. 
Для оценки соответствия выдаются сертификаты испытаний типа ЕС (серийный номер: 2841 36 -20-01-R3) 
после всех технических оценок на соответствие регламенту и гармонизированным стандартам; 
Нотифицированный орган MNA LABORATUVARLARI SAN. ТИЦ.  LTD. ŞTİ. Küçükbakkalköy Mah. Yenidoğan Cad. 
No:21 Ataşehir/İstanbul, в качестве нотифицированного органа номер 2841 
Продукция находится под наблюдением одного и того же нотифицированного органа NB 
2841 в соответствии с Приложением (Модуль C2 36-20-01-R03-01) Регламента СИЗ (ЕС) 
2016/425 для обеспечения качества, 

 

МАРКИРОВКА, ЭТИКЕТКА 
 

Маркировка, этикетка и информация для пользователя подготовлены в соответствии с регламентом ЕС 
2016/425 "Средства индивидуальной защиты" и приведенными выше гармонизированными стандартами 
на продукцию. 

 
МЕРЫ ПО ОБЕСПЕЧЕНИЮ СООТВЕТСТВИЯ 

 

Производитель заявляет, что он принял все необходимые меры для обеспечения соответствия продукции, 
выпускаемой на рынок, технической документации и техническим требованиям, предъявляемым к 
данному виду продукции. 

 

BORA ÖNGÖÇMEN 
Генеральный директор 
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